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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lena Micko (S)

2019/20:981 Länsstyrelsernas regeltillämpning

Svenskt Näringsliv har i dagarna publicerat en ny rapport som baseras på en 
undersökning om hur näringslivet upplever länsstyrelsernas regeltillämpning.

Enligt rapporten anser vart tredje företag att handläggningen inte är rättssäker 
och att man inte får de råd eller den vägledning man önskar. Dessutom 
kritiserar många företag länsstyrelsen för att ha bristande förståelse för 
företagets ärende. Detta är självklart inte acceptabelt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Lena Micko:

 

Avser statsrådet att på något sätt ta initiativ till att förbättra och utveckla 
länsstyrelsernas arbete och därmed öka förtroendet för länsstyrelsernas arbete 
hos landets företagare? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-19
Besvaras senast
2020-02-26 kl. 12.00


